

Date: 23/4/2024

التاريخ: 2024/4/ 23

Subject: The link to the discussion session of the Financial Statements for the year ended December 31, 2023 for Bank Nizwa SAOG

الموضوع: رابط الجلسة النقاشية عبر بورصة مسقط حول البيانات المالية المدققة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2023 لبنك نزوى ش.م.ع.ع

The Bank Nizwa SAOG is pleased to inform our valued shareholders, investors and Analysts that discussion session was conducted on 22 April 2024 on the Audited Financial Statement for the year ended December 31, 2023.

يسر بنك نزوى ش.م.ع.ع إبلاغ المساهمين والمستثمرين والمحللين الكرام بأنه قد تم عقد الجلسة النقاشية حول البيانات المالية المدققة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2023 لبنك نزوى عبر منصة بورصة مسقط بتاريخ 22 إبريل 2024.

You can view the recorded video of the session in the link below:

يمكنكم الإطلاع على الجلسة النقاشية عبر تسجيل الجلسة في الرابط أدناه.

https://x.com/Bank_Nizwa/status/1782479521976844696

https://x.com/Bank_Nizwa/status/1782479521976844696

Kind regards,

هذا وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،



خالد الكايد

الرئيس التنفيذي

Khalid Al Kayed

CEO



Public